



verbierfestival

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

## VERBIER FESTIVAL AND APPLE MUSIC CLASSICAL ANNOUNCE PARTNERSHIP

12 July 2024 – Verbier (Switzerland) – The Verbier Festival is pleased to partner with Apple Music Classical, the music streaming app designed to deliver the best listening experience for classical music lovers. Included with Apple Music subscriptions at no additional charge and with over five million tracks. Apple Music Classical is home to the world's largest classical music catalog.

This partnership makes the Verbier Festival experience more accessible to audiences around the world and showcases eminent classical artists, often in rare collaborations and repertoire that only the Verbier Festival is able to create.

Founded by Martin T:son Engstroem in 1994, the Verbier Festival brings together the world's greatest musicians in the heart of the Swiss Alps and sets the gold standard of exceptional concerts with more than 300 chamber and orchestral musicians, star performers and conductors, and emerging soloists of its Academy.

In 2022, the Verbier Festival created the VF Gold label in partnership with Deutsche Grammophon, releasing great performances from its archive. Twenty-five recordings are already available, including artists such as Martha Argerich, Ivry Gitlis, Daniel Harding, Evgeny Kissin, Mikhail Pletnev, Esa-Pekka Salonen, Gábor Takács-Nagy, Bryn Terfel, Michael Tilson Thomas, Daniil Trifonov and Yuja Wang.

The first album to be released as part of this new partnership is *Mischa Maisky in Verbier*, available on Apple Music Classical from July 19<sup>th</sup> 2024, with an exclusive commentary track from Mischa, Lily and Sascha Maisky. The album includes works by Edvard Grieg, Richard Strauss, Piotr Tchaikovsky and Sergei Rachmaninoff in performances recorded live at the Verbier Festival. Mischa Maisky is joined by his children Lily and Sascha Maisky, as well as Martha Argerich and Charles Dutoit.

The Verbier Festival and Apple Music Classical will be offering subscribers exclusive playlists from VF Gold, the Festival's musical programming, artists and more, in a dedicated space on the app, that will be regularly updated.

"We are delighted by the support Apple Music Classical is giving the Verbier Festival through this partnership. The Verbier Festival's ambition is to run all year round, in particular with the orchestra's tours and audiovisual activities. Our archives over the past 30 years are full of truly remarkable concerts and this agreement will enable us to showcase them internationally. Editorial content, playlists and other exclusive material are all opportunities to accomplish our vision and we are delighted to have Apple Music Classical as partners," said Martin Engstroem and Hervé Boissière, Co-CEOs of the Verbier Festival.

Fondation du Verbier Festival

Rue Jean-Jacques Rousseau 4 – 1800 Vevey – Suisse

T +41 (0)21 925 90 60

[verbierfestival.com](http://verbierfestival.com)



The 31st edition of the Verbier Festival will take place from July 18 to August 4, 2024 in Verbier and is made possible thanks to the support of a large number of philanthropic, corporate and public donors, including the commune of Val de Bagnes, the Loterie Romande, the Canton of Valais, The Friends of the Verbier Festival Association, the Festival's major donors, including the Chairman's Circle and Aline Foriel-Destezet, and its main sponsors, REYL & Cie and SICPA.

---

**Mischa Maisky in Verbier** album programme, with Lily Maisky, Sascha Maisky, Charles Dutoit, and Martha Argerich. [Listen to the single out now](#)

**Bruch, Kol Nidrei, Op. 47**

**Tchaikovsky, Nocturne in D Minor, Op. 19 No. 4**

*Andante Cantabile for Cello Solo and String Orchestra, Op. posth*

Mischa Maisky, Verbier Festival Chamber Orchestra

Recorded on July 29<sup>th</sup>, 2008.

**Grieg, Cello Sonata in A Minor, Op. 36**

Mischa Maisky, Martha Argerich

Recorded on July 29<sup>th</sup>, 2008.

**Strauss, Don Quixote, Op. 35**

Mischa Maisky, Charles Dutoit, Verbier Festival Chamber Orchestra

Recorded on July 25<sup>th</sup>, 2010.

**Juon, Trio Miniaturen, Op. 18a, 24a: 4. Danse phantastique, Op. 24 No. 2**

**Schubert, Du bist die Ruh, Op. 59 No. 3, D. 776**

Mischa Maisky, Lily Maisky, Sascha Maisky

Recorded on July 30<sup>th</sup>, 2022.

**Rachmaninoff, Trio élégiaque No. 1 in G Minor**

Mischa Maisky, Lily Maisky, Sascha Maisky

Recorded on July 23<sup>rd</sup>, 2018

**Soon to be released on VF Gold:**

- *Portraits Of the Verbier Festival Chamber Orchestra: Vol. I with Gábor Takács-Nagy and Martha Argerich*
- *Tsotne Zedginidze: The Verbier Festival Debut Recital 2022*
- *Debussy : Pelléas et Mélisande with Charles Dutoit, Stéphane Degout and Magdalena Kožená...*

[Discover the VF Gold catalog](#)

## [Apple Music Classical](#)

Apple Music Classical is the standalone music streaming app that gives classical music lovers and musicians the optimal streaming experience by making it easier to find any recording in the world's largest classical music catalogue with fully optimized search; enjoy the highest audio quality available and experience many classical favorites in a whole new way with immersive Spatial Audio; browse expertly curated playlists, insightful composer biographies and descriptions of thousands of works, and so much more. Apple Music Classical is included in an Apple Music subscription at no additional cost.

---

## CONTACT

### APPLE MUSIC CLASSICAL PR

*Simon Millward*

[Simon.millward@premierecomms.com](mailto:Simon.millward@premierecomms.com)

### THE PUBLICISTS (FR/BE/LU)

**Thierry Messonnier**

+33 (0)6 84 67 84 30

[thierry@thepublicists.fr](mailto:thierry@thepublicists.fr)

### VERBIER FESTIVAL

**Neile Thiry**

+41 (0)27 775 24 46

[neile.thiry@verbierfestival.com](mailto:neile.thiry@verbierfestival.com)

### STUDIO ESSECI (IT)

**Roberta Barbaro**

+39 (0)49 66 34 99

[gestione3@studioesseci.net](mailto:gestione3@studioesseci.net)

### VERBIER FESTIVAL LABEL MANAGER

**Claire-Aimée Allyndrée**

+33 (0)7 82 79 67 94

[claireaimée.allyndrée@verbierfestival.com](mailto:claireaimée.allyndrée@verbierfestival.com)

### PREMIER (UK/US/CA)

**Rebecca Johns**

+44 (0)20 7292 7336 / +44 (0)7715 205 196

[rebecca.johns@premiercomms.com](mailto:rebecca.johns@premiercomms.com)

---

## LE VERBIER FESTIVAL ET APPLE MUSIC CLASSICAL ANNONCENT LEUR PARTENARIAT

12 juillet 2024 – Verbier (Suisse) – Le Verbier Festival annonce un partenariat avec la plateforme de streaming Apple Music Classical, conçue pour offrir une expérience d'écoute optimale aux amateurs de musique classique. Incluse sans frais supplémentaires dans les abonnements Apple Music et avec plus de cinq millions de titres, Apple Music Classical propose le plus grand catalogue de musique classique au monde.

Cette collaboration rend l'expérience du Verbier Festival plus accessible aux mélomanes du monde entier et met en valeur des artistes classiques emblématiques dans des formations rares et avec un répertoire que seul le Verbier Festival sait présenter.

Fondé par Martin T:son Engstroem en 1994, le Verbier Festival offre des concerts d'exception réunissant chaque été plus de 300 musiciens de chambre et d'orchestre, des interprètes et chefs d'orchestre renommés, des jeunes solistes et des étudiants de l'Academy.

En 2022, le Verbier Festival a créé le label „VF Gold" en partenariat avec Deutsche Grammophon qui présente une sélection des concerts les plus exceptionnels du Festival. Vingt-cinq enregistrements sont déjà disponibles avec notamment Martha Argerich, Ivry Gitlis, Daniel Harding, Evgeny Kissin, Mikhail Pletnev, Esa-Pekka Salonen, Gábor Takács-Nagy, Bryn Terfel, Michael Tilson Thomas, Daniil Trifonov et Yuja Wang.

Le premier album à paraître dans le cadre de ce nouveau partenariat est *Mischa Maisky in Verbier*, disponible dès le 19 juillet 2024 sur Apple Music Classical, avec un commentaire exclusif de Mischa, Lily et Sascha Maisky. Le répertoire est dédié à des oeuvres de Edvard Grieg, Richard Strauss, Piotr Tchaikovsky and Sergei Rachmaninoff enregistrés lors de concerts avec ses enfants Lily et Sascha Maisky, Martha Argerich et Charles Dutoit.

Le Verbier Festival et Apple Music Classical mettront à la disposition des abonnés des playlists exclusives en lien avec la programmation du label VF Gold, du Festival et de ses artistes, dans un espace dédié sur l'application qui sera mis à jour tout au long de l'année.

« Nous sommes très heureux du soutien qu'Apple Music Classical apporte au Verbier Festival avec ce partenariat. L'ambition du Verbier Festival est de rayonner toute l'année, notamment grâce aux tournées de l'orchestre et à l'audiovisuel. Nos archives depuis 30 ans regorgent de concerts exceptionnels et cet accord va nous permettre de mieux les mettre en valeur. L'animation éditoriale, les playlists et autres contenus exclusifs seront autant d'opportunités pour accomplir notre mission et nous sommes ravis d'avoir Music Classical comme partenaire » déclarent Martin Engstroem et Hervé Boissière, Co-CEOs du Verbier Festival.

La 31<sup>e</sup> édition du Verbier Festival aura lieu du 18 juillet au 4 août 2024 à Verbier (Suisse) et est rendue possible grâce au soutien de nombreux donateurs philanthropiques, d'entreprises et de collectivités publiques, notamment la commune de Val de Bagnes, la Loterie Romande, le Canton du Valais, Les Amis du Verbier Festival, les grands donateurs du Festival, dont le Chairman's Circle et Aline Foriel-Destezet, et ses sponsors principaux, REYL & Cie et SICPA.

---

Programme de l'album **Mischa Maisky in Verbier**, avec Lily Maisky, Sascha Maisky, Charles Dutoit, et Martha Argerich. [Écoutez le single disponible dès maintenant](#)

**Bruch, Kol Nidrei, Op. 47**

**Tchaikovsky, Nocturne in D Minor, Op. 19 No. 4**

**Andante Cantabile for Cello Solo and String Orchestra, Op. posth**

Mischa Maisky, Verbier Festival Chamber Orchestra

Enregistré le 29 juillet 2008.

**Grieg, Cello Sonata in A Minor, Op. 36**

Mischa Maisky, Martha Argerich

Enregistré le 29 juillet 2008.

**Strauss, Don Quixote, Op. 35**

Mischa Maisky, Charles Dutoit, Verbier Festival Chamber Orchestra

Enregistré le 25 juillet 2010.

**Juon, Trio Miniaturen, Op. 18a, 24a: 4. Danse phantastique, Op. 24 No. 2**

**Schubert, Du bist die Ruh, Op. 59 No. 3, D. 776**

Mischa Maisky, Lily Maisky, Sascha Maisky

Enregistré le 30 juillet 2022.

**Rachmaninoff, Trio élégiaque No. 1 in G Minor**

Mischa Maisky, Lily Maisky, Sascha Maisky

Enregistré le 23 juillet 2018.

**À paraître prochainement chez VF Gold :**

- *Portraits Of The Verbier Festival Chamber Orchestra: Vol. I avec Gábor Takács-Nagy et Martha Argerich*
- *Tsofne Zedginidze: The Verbier Festival Debut Recital 2022*
- *Debussy : Pelléas et Mélisande avec Charles Dutoit, Stéphane Degout et Magdalena Kožená...*

[Découvrir le catalogue VF Gold](#)

## [Apple Music Classical](#)

Apple Music Classical est l'application de streaming qui offre aux amateurs de musique classique et aux musiciens une expérience optimale en facilitant la recherche de n'importe quel enregistrement dans le plus grand catalogue de musique classique au monde. Profitez de la meilleure qualité audio disponible et découvrez de nombreux classiques d'une toute nouvelle manière immersive grâce au Spatial Audio ; parcourez des playlists élaborées par des experts, des biographies de compositeurs et des descriptions de milliers d'œuvres, et bien d'autres choses encore. Apple Music Classical est inclus dans un abonnement Apple Music sans frais supplémentaires.

---

## CONTACT

### APPLE MUSIC CLASSICAL PR

**Simon Millward**

[Simon.millward@premierecomms.com](mailto:Simon.millward@premierecomms.com)

### THE PUBLICISTS (FR/BE/LU)

**Thierry Messonnier**

+33 (0)6 84 67 84 30

[thierry@thepublicists.fr](mailto:thierry@thepublicists.fr)

### VERBIER FESTIVAL

**Neile Thiry**

+41 (0)27 775 24 46

[neile.thiry@verbierfestival.com](mailto:neile.thiry@verbierfestival.com)

### STUDIO ESSECI (IT)

**Roberta Barbaro**

+39 (0)49 66 34 99

[gestione3@studioesseci.net](mailto:gestione3@studioesseci.net)

### VERBIER FESTIVAL LABEL MANAGER

**Claire-Aimée Allyndrée**

+33 (0)7 82 79 67 94

[claireaimée.allyndrée@verbierfestival.com](mailto:claireaimée.allyndrée@verbierfestival.com)

### PREMIER (UK/US/CA)

**Rebecca Johns**

+44 (0)20 7292 7336 / +44 (0)7715 205 196

[rebecca.johns@premiercomms.com](mailto:rebecca.johns@premiercomms.com)

---